
Det signerte dokumentet innholder
• En forside med informasjon om signaturene 
• Alle originaldokumenter med signaturer på hver side
• Digitale signaturer

Dokumentet er forseglet av Posten Norge
Signeringen er gjort med digital signering levert av Posten Norge AS. Posten 
garanterer for autentisiteten og forseglingen av dette dokumentet. 

Slik ser du at signaturene er gyldig
Hvis du åpner dette dokumentet i Adobe Reader, skal det stå øverst at 
dokumentet er sertifisert av Posten Norge AS. Dette garanterer at innholdet i 
dokumentet ikke er endret etter signering.

Dokumentet er signert digitalt av følgende undertegnere:

•   Zimmermann, Arnt (26.08.1949), signert 13.06.2025 med Signicat Sign BANKID 
•   Skolseg, Steffen (03.05.1967), signert 13.06.2025 med Signicat Sign BANKID 
•   Ingvartsen, Grethe Lund (13.04.1965), signert 17.06.2025 med Signicat Sign BANKID

Signering av protokoll



Forseglet av

Posten Norge

Dokumentet er signert digitalt av:

•   Zimmermann, Arnt (26.08.1949), 13.06.2025 
•   Skolseg, Steffen (03.05.1967), 13.06.2025 
•   Ingvartsen, Grethe Lund (13.04.1965), 17.06.2025

Landsmøte 2025 
Vedtaksprotokoll  

 

Vedtaksprotokoll  
Norges Parkinsonforbunds landsmøte   

24-25 mai 2025 
 
 
 
SAK 1  KONSTITUERING 
 
a)  Åpning og innledning ved forbundsleder 
 

Forbundsleder Arnt Zimmerman holdt åpningstale og åpnet Norges 
Parkinsonforbunds 28. landsmøte. Deretter ønsket han lykke til med 
landsmøteforhandlingene. 
 
Det ble holdt ett minutts stillhet for medlemmer som har gått bort.  
 
Det ble sendt videohilsener fra partiledere i Senterpartiet, Kristelig Folkeparti, 
Fremskrittspartiet samt fra helsepolitisk talsperson i Rødt.   
 
Landsmøtet ble avholdt med hjelp av delegasjonsappen SmartVote.  
 
Konsert ved Annabel Guaita ved åpning av landsmøtet lørdag morgen. På søndag 
startet møtet med “Dans for parkinson”!  
 

b)  Navneopprop 
 

Generalsekretær Kristin Ruud foretok et navneopprop 
 

  Det var 55 stemmeberettigede med til sammen 55 stemmer i salen. 
 
c)  Godkjenning av innkalling 
   
  Forbundsstyrets innstilling: Innkalling godkjennes. 
 
Vedtak:  Innkallingen enstemmig vedtatt. 

 
d)  Valg av møtesekretærer 
 
  Forbundsstyrets innstilling: Annette Skram Hansen og Rune Johansen. 
 
Vedtak:  Annette Skram Hansen og Rune Johansen ble enstemmig valgt. 
 
e)  Valg av møteleder(e) 
 
  Forbundsstyrets innstilling:   Rune Aale-Hansen 
 
Vedtak: Rune Aale-Hansen enstemmig valgt som møteleder. 
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f) Godkjenning av saksliste 
 

Forbundsstyrets innstilling: Forslag til saksliste vedtas. 
 

Vedtak:  Saksliste enstemmig vedtatt 
 
g)  Fastsetting av møtereglement 
 
  Møteleder gikk gjennom deler av møtereglementet. 

 
  Forbundsstyrets innstilling: Møtereglementet vedtas. 
 
Vedtak:  Møtereglementet enstemmig vedtatt 
 
h)  Fastsetting av valgreglement 
 

Møteleder redegjorde for deler av valgreglementet.    
 
  Forbundsstyrets innstilling: Valgreglementet vedtas. 
 
Vedtak:  Valgreglement enstemmig vedtatt. 
 
i)  Fastsetting av tidsplan 
 

Forbundsstyrets innstilling: Tidsplan vedtas 
 
Vedtak:  Tidsplan enstemmig vedtatt 
 
j)  Valg av protokollunderskrivere 
 
  Forbundsstyrets innstilling:  
 
  Protokollunderskrivere: 

Arnt Zimmermann (forbundsleder)   
Steffen Skolseg (Innlandet)   
Grethe Ingvartsen (Rogaland)    

   
Vedtak: Grethe Ingvartsen (Rogaland), Steffen Skolseg (Innlandet) og Arnt Zimmerman 

(forbundsleder) enstemmig valgt til å underskrive protokollen. 
 
k) Valg av redaksjonskomité for vedtekter 
 
  Forbundsstyrets innstilling:  
   
  Redaksjonskomité for vedtekter: 
  Arnt Zimmermann (Forbundsleder) 
  Signy Ropstad Aas (Agder) 
  Thorbjørn Akersveen (Trøndelag)     

Sekretær: Lisa Krokfoss Åldstedt (administrasjonen) 
 
 



Forseglet av

Posten Norge

Dokumentet er signert digitalt av:

•   Zimmermann, Arnt (26.08.1949), 13.06.2025 
•   Skolseg, Steffen (03.05.1967), 13.06.2025 
•   Ingvartsen, Grethe Lund (13.04.1965), 17.06.2025

Landsmøte 2025 
Vedtaksprotokoll  

 

Vedtak: Arnt Zimmermann (forbundsleder), Signy Ropstad Aas (Agder), Thorbjørn 
Akersveen (Trøndelag), og sekretær Lisa Krokfoss Åldstedt (administrasjonen) 
enstemmig valgt. 

 
l) Valg av redaksjonskomité for arbeidsprogram 
 

Forbundsstyrets innstilling:  
 
Redaksjonskomité for arbeidsprogram og vedtekter: 
Heidi E Bye (Forbundsstyret) 
Robert Nes (Oslo /Akerhus) 
Arne Sivertsen (Vestland) 
Thor Arne Bellika (Finnmark)  
Sekretær: Sverre Nilsen (administrasjonen) 

 
Vedtak: Heidi E Bye (forbundsstyret), Robert Nes (Oslo/Akershus), Arne Sivertsen (Vestland), 

Thor Arne Bellika (Finnmark) og sekretær Sverre Nilsen (administrasjonen) 
enstemmig valgt. 

 
m) Valg av redaksjonskomité for uttalelser 
 
  Forbundsstyrets innstilling:  
   
  Redaksjonskomite for uttalelser: 
  Kari Brekke Arnesen (Forbundsstyret) 

Morten Gulbæk (Oslo og Akershus) 
Gunnar Frøyen (Møre og Romsdal) 
Kristin Ruud (generalsekretær) 
Sekretær: Katrine Rønning Larsson (administrasjonen) 
 

Vedtak: Kari Brekke Arnesen(forbundsstyret), Morten Gulbæk(Oslo og Akershus), Gunnar 
Frøyen (Møre og Romsdal), Kristin Ruud (generalsekretær) og sekretær Katrine 
Rønning Larsson ble enstemmig valgt. 

 
 

SAK 2  ÅRSBERETNINGER 
 

Generalsekretær Kristin Ruud innledet til årsberetningene for 2023 og 2024. 
 

a)  Årsberetning for 2023 
 
  Forbundsstyrets innstilling: NPFs årsberetning for 2023 vedtas. 
 
  Følgende tok ordet: Torbjørn Akersveen (Trøndelag), Generalsekretær Kristin Ruud

   
 
Torbjørn Akersveen (Trøndelag) fremmet følgende forslag.  
Årsberetningen vedtas med følgende tillegg:  
Årsberetningen for 2023 er omfattende og dekker for stor del det som har forbundet 
har jobbet med i 2023.  
Årsberetningen legger i for liten grad tilredte for en vurdering av måloppnåelse.  
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Presentasjonen av fremtidige Årsberetninger må i større grad harmoniseres med 
Arbeidsprogrammet slik at vurdering av aktiviteter og mål lettere kommer frem.  
Det er noen begreper som må avklares, informasjonsarbeid, kommunikasjonsarbeid 
m.fl. slik at det er den samme begrepsbruk i Årsberetningen og Arbeidsprogrammet.
     

 
Vedtak:  Forslaget ble vedtatt med 28 mot 20 stemmer.   
 
Vedtak: Årsberetning 2023 med tillegg fra Torbjørn Akersveen (Trøndelag) ble enstemmig 
vedtatt. 
 
b)  Årsberetning for 2024 
 
  Forbundsstyrets innstilling: NPF’s årsberetning for 2024 vedtas. 
 
Vedtak: Årsberetning enstemmig vedtatt 
 
 

SAK 3  REGNSKAP – REVISJONSBERETNING – BUDSJETT  
 
  Generalsekretær Kristin Ruud innledet. 
 
a)  Regnskap for 2023 
 
  Forbundsstyrets innstilling: Regnskapet for 2023 vedtas. 
 
  Følgende tok ordet: Thore Pettersen (Oslo og Akershus) og generalsekretær Kristin  
Ruud) 
 
Vedtak: Regnskapet for 2023 enstemmig vedtatt. 
 
b)  Revisors beretning for 2023 
 
  Forbundsstyrets innstilling: Revisors beretning for 2023 tas til etterretning. 
 
Vedtak: Revisors beretning for 2023 ble tatt til etterretning. 
 
c)  Regnskap for 2024 
 
  Forbundsstyrets innstilling: Regnskapet for 2024 vedtas. 
 
Vedtak: Regnskapet for 2024 enstemmig vedtatt. 
 
d)  Revisors beretning for 2024 
 
  Forbundsstyrets innstilling: Revisors beretning for 2024 tas til etterretning. 

 
Vedtak: Revisors beretning for 2024 ble tatt til etterretning. 
 
e)   Budsjett for 2026 og 2027 
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Forbundsstyrets innstilling: Forslag til rammebudsjett for 2026 og 2027 tas til 
orientering. Landsmøtet gir forbundsstyret fullmakt til å vedta endelig budsjett for 
2026 og 2027. 

 
  Generalsekretær Kristin Ruud innledet til budsjett for 2026 og 2027. 
 
Vedtak: Rammebudsjett for 2026 og 2027 ble tatt til orientering. Landsmøtet gir 

forbundsstyret fullmakt til å vedta endelig budsjett for 2026 og 2027.  
 

SAK 4  ARBEIDSPROGRAM 
 
  Nestleder i forbundsstyret Heidi E. Bye innledet. 
 

Forbundsstyrets innstilling: Arbeidsprogram 2025 – 2027 vedtas. Forbundsstyret gis 
 redaksjonell fullmakt til å ferdigstille dokumentet.  

 
Følgende tok ordet under saken: Torbjørn Akersveen (Trøndelag) Generalsekretær 

 Kristin Ruud, Einar Furnes (Oslo) Morten Gulbæk (Oslo) Tor Arne Bellika (Finnmark) 
 Jon Einar Værnes (Trøndelag) Sissel Slettjord (Agder) Heidi E Bye (forbundsstyret) 

 
Torbjørn Akersveen (Trøndelag) fremmet følgende forslag.  

 Styret med støtte av redaksjonskomiteen utarbeider et nytt forslag. Forslaget bør    
basere seg på de oppgaver/mål som er satt i det fremlagte forslaget.  

 
Vedtak: Forslaget ble avist mot 7 stemmer.  
 

Andre innkomne forslag ble overlevert redaksjonskomiteen.  
 

Redaksjonskomiteen la frem sin innstilling etter behandling av forslagene og de ble 
 votert over.  

 
Torbjørn Akersveen (Trøndelag) fremmet følgende forslag. 
Landsmøtet ber styret sette ned et utvalg som presenterer et forslag til endring av 

 arbeidsprogram 25-27 på, neste års lederkonferanse  
 
Vedtak : Forslaget ble videresendt redaksjonskomiteen og ble deretter trukket av  
  forslagsstiller før voteringen.  
 

Einar Furnes (Oslo) fremmet følgende forslag.  
Innenfor de føringer som arbeidsprogrammet gir, gis styret fullmakt til å konkretisere 

 og spesifisere nødvendige mål. 
 
 Vedtak : Forslaget ble videresendt redaksjonskomiteen og ble deretter trukket av  
  forslagsstiller før voteringen. 
 

Tor Arne Bellika (Finnmark) fremmet følgende forslag.  
Vi skal gjennom 2026 og 2027 forbedre målbarheten av målene i våre fremtidige 

 Arbeidsprogram både nasjonalt og lokalt ved å aktivt sette flere målbare og  
 etterprøvbare mål basert på bl.a. data fra de årlige brukerundersøkelsene og fra 
 Menon-undersøkelsen og fremtidig oppfølging av denne. 

 
Vedtak:  Forslaget ble videresendt Forbundsstyret.  
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Morten Gulbæk (Oslo/Akershus) fremmet følgende forslag til ny tekst under  

 innledningen til arbeidsprogrammet.  
 AMBISJON:  
 Norges Parkinsonforbund og alle fylkes- og lokallag har en tydelig ambisjon om å 
 arbeide målrettet og fokusert for å bidra til en bedre tilværelse for alle som har 
 Parkinson eller som er pårørende.  
  Vi skal være bevisste og ha en god balanse i forhold til å skape resultater - både i 
 nåtid/«i dag» og i fremtid/«i morgen».  
  VÅRE MÅLSETTINGER:  
 - Må defineres  
 - SMARTE mål  
 - Kan være kvalitative mål  
 - Kan være kvantitative mål  
  HVA VI GJØR:  
 Dette skal oppnås ved å:  
 - Tilby attraktive og relevante tilbud til våre medlemmer «i dag» innenfor  
 områdene:  
 - Kommunikasjon og informasjon  
 - Sosiale aktiviteter  
 - Fysisk trening  
 - Rehabilitering  
 - Opplæring, kurs, konferanser og opplysning  
 - (denne listen er ikke uttømmende, må videreutvikles)  
  - Være i front når det gjelder forskning og informasjonsformidling for å bidra til våre 
 medlemmer «i morgen»  
  HVORDAN VI GJØR DET:  
 - Vi skal være et trygt og aktivt felleskap  
 - Vi skal være imøtekommende og engasjerte  
 - Vi skal bry oss  
 - Vi skal formidle budskap på en lettfattelig og åpen måte  
 - Vi skal formidle relevant og god informasjon og bygge kompetanse  
  - Vi diskuterer på en åpen og engasjert måte  
 - Vi skal arbeide for å skape en inkluderende og åpen holdning til Parkinson  
 - Vi skal synes å være aktive og stille krav til beslutningstagere og politiske  
 myndigheter  
 HVEM VI ER:  
 - Unge  
 - Ikke så unge men litt gamle  
 - Gamle  
 - Er i en stor familie  
 - Er i en liten familie  
 - Litt påvirket av sykdommen  
 - Middels påvirket av sykdommen  
 - Mye påvirket av sykdommen  
 - Bor over hele landet, i alle fylker og kommuner – i alle lokalsamfunn, enten det er 
          stort eller lite  
  - Alle med alle ulike former for Parkinsons sykdom  
 - Alle med Atypisk parkinsonisme  
 - Alle pårørende  
  - Alle i styret og ansatte i Norges Parkinsonsforbund  
 - Alle frivillige i fylkes- og lokalforeninger  
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 Mulig også:  
 - Alle som bidrar med forskning og leter etter svar på gåten  
 - Alle som er med å finansiere vår virksomhet 

 
Vedtak:  Forslaget ble videresendt Forbundsstyret. 
 

Det ble votert over arbeidsprogrammet kapittel for kapittel. Deretter ble det votert 
 over arbeidsprogrammet som helhet.  

 
Vedtak: Arbeidsprogram 2025-2027 ble enstemmig vedtatt. Forbundsstyret ble gitt 

redaksjonell fullmakt til å ferdigstille dokumentet.  
 

SAK 5  INNSENDTE SAKER TIL LANDSMØTET 
 

a) Innsendt forslag fra Edgar Valdmanis (Oslo/Akershus) om økt samarbeid med 
øvrige aktører i Hjernehuset.   

 
Saken ble behandlet under sak 4: Arbeidsprogram for 2025 – 2027 og ansees 
innarbeidet i programmet.  

 
b) Innsendt forslag fra Edgar Valdmanis (Oslo/Akershus) om å følge opp egne vedtak 

om å jobbe mer målrettet mot pårørende og ParkinsonNet.  
 

Saken ble behandlet under sak 4: Arbeidsprogram for 2025 – 2027 og ansees  
 innarbeidet i programmet. 

   
c) Innsendt forslag fra Edgar Valdmanis om å jobbe mer aktivt mot de yngre/YOPD.   

 
Saken ble behandlet under sak 4: Arbeidsprogram 2025 – 2027 og ansees innarbeidet 

 i programmet. 
 

d) Innsendt sak fra Bergen og Omegn Parkinsonforening om endring av 
returkontingent.  

 
Saken ble behandlet under sak 9: Kontingenter og ble trukket av forslagsstiller.  

   
e) Innsendt sak fra Oslo Syd Parkinsonforening om fordeling av fokus og ressurser 

mellom forskning og medlemstilbud, - fremtid og nåtid. 
 

Saken ble behandlet under sak 4: Arbeidsprogram 2025 – 2027 og ansees som  
 innarbeidet i programmet. 

 
f) Innsendt sak fra Oslo Syd Parkinsonforening om økning av medlemsmassen som 

grunnlag for bedre tilbud til medlemmene og mer midler til forskning.  
       
Saken ble behandlet under sak 4: Arbeidsprogram 2025 – 2027 og ansees som  

 innarbeidet i programmet.   
 

g) Innsendt sak fra Vestland Parkinsonforening om sammensetning Fylkes - og 
lokalforeningens styre  

 
Saken ble behandlet under sak 6: Vedtektsendringer. 
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h) Innsendt sak fra Vestland Parkinsonforening om funksjonstid for styremedlemmer  

 
Saken ble behandlet under sak 6: Vedtektsendringer. 

 
i) Innsendt sak fra Vestland Parkinsonforening om Kompensasjon for styreverv  

 
Saken ble behandlet under sak 6: Vedtektsendringer.  

 
j) Innsendt sak fra Einar Furnes (Oslo/Akerhus) om valgkomiteen 

 
Saken ble behandlet under sak 6: Vedtektsendringer. 

 

SAK 6  VEDTEKTSENDRINGER 
 
  Forbundsleder Arnt Zimmerman innledet til saken.   
 

Forbundsstyrets innstilling: Forbundsstyrets forslag til nye vedtekter vedtas. 
 

  Følgende hadde ordet: Thorbjørn Akersveen (Trøndelag) Kari Steinsvik (Møre og 
   Romsdal, Kristin Ruud (Generalsekretær), Sissel Slettjord (Agder), Thore Pettersen 
   (Oslo/Akershus), Arne Sivertsen (Vestland), Kari Brekke Arnesen (forbundsstyret). 
     

Thorbjørn Akersveen, (Trøndelag) fremmet følgende forslag.  
§ 3.2.1 medlemskategorier – medlem, nærmeste pårørende, støttemedlem - disse 

 kategoriene har tale, forslag og stemmerett.  
§ 3.2.2 Bedriftsmedlem – bedrift som støtter organisasjonen. Bedriftsmedlemmer har 

 ikke tale- forslag og stemmerett.  
 
Vedtak: Forslaget ble trukket da det ikke var sendt inn på forhånd.  
 

Kari Steinsvik (Møre og Romsdal) fremmet følgende forslag.   
§ Æresmedlemskap: De er fullverdige medlemmer i NPF med demokratiske  

 rettigheter og kan ha tillitsverv. 
 

Vedtak: Forslaget ble trukket.  
 

Det ble foretatt en punktvis votering over forslagene i innstillingen og   
      tilleggsforslagene.    

 
Votering over endringsforslagene:  
§ 2.2 Formål - enstemmig vedtatt.   
§ 3.5 Æresmedlemskap - vedtatt mot 7 stemmer  
§ 4.1 Forbund – enstemmig vedtatt  
§ 4.2 Fylkesforeningen – vedtatt mot 1 stemme 
§ 4.3 Lokalforeningen – enstemmig vedtatt  
 
§ 7.1 Myndighet og innkalling – enstemmig vedtatt   
§ 7.2 Deltagelse og stemmerett – 2 forslag til endringer enstemmig vedtatt  
§ 7.3 Saksliste og endringer – 2 årsberetninger - vedtatt mot 2 stemmer  
§ 7.3 Saksliste og endringer – politisk plattform – vedtatt mot 16 stemmer  
§ 7.4.3 Valgkomiteen – vedtatt mot 1 stemme  
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§ 8.1 Sammensetning forbundsstyret – enstemmig vedtatt 
§ 9.3 Kompensasjon til fylkesstyrets medlemmer – vedtatt mot 1 stemme  
 
Kari Steinsvik (Møre og Romsdal) fremmet følgende forslag.    
§ 9.3. Saksliste og oppgaver fylkesforeningen  
Nyttkulepunkt.   
I år med landsmøte: Valg av delegater og varadelegater til Landsmøte.  
 

Vedtak: Vedtatt mot 3 stemmer  
 

§ 9.4.1 Fylkesstyret – forbundsstyrets forlag vedtatt mot 18 stemmer – Vestland sitt 
endrings forslag falt.  
§ 9.4.1 Fylkesstyret – stryke “likt” i tekst – vedtatt mot 5 stemmer 
§9.4.4 Delegater til landsmøtet - vedtatt mot i stemme  
 
Kari Steinsvik (Møre og Romsdal) fremmet følgende forslag.     
§ 9.4.4. Delegater til landsmøtet.     
Nytt kulepunkt: Årsmøte kan gi fullmakt til å supplere delegater/varadelegater til 

  landsmøte 
 
Vedtak: Forslag ikke vedtatt – mot 20 stemmer.  

 
§ 10.1 Sammensetning styret – forslaget ikke vedtatt  
§ 10.1 Sammensetning styret – forslag fra Vestland Parkinsonforening ikke vedtatt.  
§ 11.3 Saksliste og oppgaver lokalforening – vedtatt mot 5 stemmer  
§ 11.4.1 Valg lokalforening – forbundsstyrets forslag vedtatt mot 15 stemmer – 
Vestland Parkinsonforening sitt forslag falt. 
§ 11.4.4 Delegater til årsmøter - vedtatt mot 1 stemme  
§ 12.1 Lokalforeningen styre – forslag fra Forbundsstyret og Vestland 
Parkinsonforening oversendes redaksjonskomiteen.  
 
Redaksjonskomiteen fremmet følgende forslag til § 12.1  
Der lokale forhold gjør det nødvendig, kan lokalforeningers årsmøte bestemme at 
styret kan redusere antall styremedlemmer til minimum 3, med to vara. 
 

Vedtak: Forslag ikke vedtatt.  
 

§ 16.3 Eksklusjon av enkeltmedlemmer – vedtatt mot 6 stemmer   
§ 20 oppløsning - vedtatt mot 2 stemmer  
 
Kari Steinsvik (Møre og Romsdal) fremmet følgende forslag.     
§ 20 Oppløsning fylkesforeningen.      
Nytt forslag fylkesforeningen siste ledd: 

  Ved oppløsning tilfaller foreningens midler gjenværende foreninger. Hvis det ikke 
               er lokalforeninger, tilfaller midlene forbundet.  

 
Vedtak: Forslag ikke vedtatt – mot 39 stemmer.  

 
Vedtak: Vedtektene med de endringene som fremkommer ovenfor ble enstemmig vedtatt.  
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SAK 7  KOMPENSASJON TIL FORBUNDSSTYRETS MEDLEMMER 
 
  Forbundsstyrets innstilling:   

Kompensasjon til forbundsstyrets medlemmer per år for kommende   
 landsmøteperiode:  

• Leder:  1 G  

• Nestleder: 1/4 G  

• Styremedlem/fast møtende vara: 1/8 G  

• Vara: 1 500 kroner per møte 

  Følgende hadde ordet: Einar Furnes Oslo/Akershus, Kristin Ruud, Generalsekretær  
 

Einar Furnes (Oslo/Akershus) fremmet følgende forslag. 

• Leder:  1 G  

• Nestleder:  1/2 G  

• Styremedlem/fast møtende vara: 1/4 G  

Omforent forslag til vedtak: 

Kompensasjon til forbundsstyrets medlemmer per år for kommende   
 landsmøteperiode:  

• Leder:  1 G  

• Nestleder: 1/2 G  

• Styremedlem/fast møtende vara: 1/4 G  

• Vara: 1 500 kroner per møte 

Vedtak:  Omforent forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

SAK 8  VALG 
  
  Valgkomiteen presenterte sin innstilling.  
 

Følgende hadde ordet: Tone Anita Lund (Valgkomiteen), Einar Klepaker  
 (Valgkomiteen) og Steinar Karlsen (Valgkomiteen) 

 
a)  Valg av forbundsleder 
 
  Valgkomiteens innstilling: Edgar Valdmanis Oslo/Akershus  
 
Vedtak:  Edgar Valdmanis valgt til forbundsleder ved akklamasjon. 
 
b)  Valg av nestleder 
 
  Valgkomiteens innstilling: Heidi E. Bye, Trøndelag  
 
Vedtak:  Heidi E. Bye valgt til nestleder ved akklamasjon. 
 
c)  Valg av fem styremedlemmer 
 
  Valgkomiteens innstilling: 
  Aage Jensen, Agder,  

Steffen Skolseg, Innlandet  
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Morgan Kittelsen, Telemark  
Kirsten Marie Rydland, Nordland    
Einar Furnes, Oslo/Akershus   

 
Vedtak  Valgt ved akklamasjon: 

Aage Jensen 
Steffen Skolseg 
Morgan Kittelsen  
Kirsten Rydland  
Einar Furnes 

 
d)  Valg av tre varamedlemmer 

 
Valgkomiteens innstilling: 
1. Vara Solveig Leite Austnes, Møre og Romsdal 
2. Vara Ove Vestheim, Vestland 
3. Vara Solveig Bekk, Innlandet    

 
Vedtak:  Valgt ved akklamasjon  

1. Vara Solveig Leie Austnes  
2. Vara Ove Vestheim 
3. Vara Solveig Bekk 

 
e)  Valg av revisor 
 
  Forbundsstyrets innstilling: Unic Revisjon AS 
 
Vedtak: Unic Revisjon valgt ved akklamasjon  
 
f)  Valg av valgkomité 
 
  Forbundsstyrets innstilling: 
   
  Leder: 
  Henning Strøm, Oslo/Akerhus  
 
  Medlemmer: 
  Eirik Hilland, Vestland  
  Kari Brekke Arnesen, Nordland  
  Varamedlem: 
  Brita Faaberg, Buskerud  
 
Vedtak:  Valgt ved akklamasjon: 

Leder: Henning Strøm  
  

Medlemmer:  
Eirik Hilland  
Kari Brekke Arnesen  

   Varamedlem:  
Brita Faaberg 

 

SAK 9  FASTSETTELSE AV KONTINGENT 
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  Forbundsstyrets innstilling:  

Sak 5b fra Bergen og Omegn Parkinsonforening når det gjelder returkontingent 
 støttes ikke.   

 
Kontingentsatsene i årene fremover fastsettes på grunnlag av konsumpris indeksen 

 foregående år. Basis for justeringene vil være kontingent satsene i 2025 som er nok 
 550,- for hovedmedlem og nok 350,- for støttemedlem/nærmeste pårørende.   

Formelt så beslutter forbundsstyret satsen på sitt møte i januar måned og beløpet 
 skal avrundes til nærmeste 5,- kr.  

Returkontingentene til fylkene økes også med konsumprisindeks avrundet til  
 nærmeste krone. Basis for beløp er returkontingent for 2025 som er nok 175 for 
 hovedmedlem og nok 100,- for pårørende/støttemedlem.    

  
Forbundsstyret fastsetter prisstrukturen for bedriftsmedlemskap.  

 
  Følgende tok ordet: Kristin Ruud (Generalsekretær) Einar Furnes (Oslo/Akerhus) Kari 
  Brekke Arnesen (forbundsstyret), Morgan Kittilsen (Telemark), Tone Musum  
  (Trøndelag), Thore Pettersen (Oslo/Akershus), Arne Sivertsen (Vestland)  
 

Forslag fra Bergen og Omegn Parkinsonforening ble trukket.  
 

Einar Furnes (Oslo/Akershus) fremmet følgende forslag. 
Kontingenten for hovedmedlem endres til nok 730,-.  

 
Vedtak: Forslaget fra forbundsstyret ble vedtatt mot 5 stemmer.  
 

Kontingentsatsene i årene fremover fastsettes på grunnlag av konsumpris indeksen 
 foregående år. Basis for justeringene vil være kontingent satsene i 2025 som er nok 
 550,- for hovedmedlem og nok 350,- for støttemedlem/nærmeste pårørende.   

Formelt så beslutter forbundsstyret satsen på sitt møte i januar måned og beløpet 
 skal avrundes til nærmeste 5,- kr.  

Returkontingentene til fylkene økes også med konsumprisindeks avrundet til  
 nærmeste krone. Basis for beløp er returkontingent for 2025 som er nok 175 for 
 hovedmedlem og nok 100,- for pårørende/støttemedlem.    

  
Forbundsstyret fastsetter prisstrukturen for bedriftsmedlemskap. 

 
SAK 10  UTTALELSER FRA LANDSMØTET 
 

Forbundsstyret la frem 4 uttalelser for landsmøtet. Temaene var rehabilitering,  
 pårørende, ventetid til nevrolog samt yngre med parkinson.  

  
Følgende tok ordet: Kristin Ruud (Generalsekretær) Einar Furnes (Oslo/Akershus), 

 Sissel Slettjord (Agder) 
 
Vedtak: Uttalelse vedrørende pårørende vedtatt med akklamasjon. Forbundsstyret ble gitt 

redaksjonell fullmakt.  
  
Einar Furnes (Oslo/Akershus) fremmet følgende forslag relatert til uttalelsen om 
rehabilitering: 
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De samfunnsmessige besparelser ved å forlenge tiden med restarbeidsevne for 

  Parkinsonpasienter gjennom rehabilitering, kan være betydelige.   
  Parkinsonpasienter som er lengre i jobb, bil kunne øke produktiviteten i  
  samfunnet. De menneskelige trivselsfaktorer ved et forlenget arbeidsliv, vil også 
  kunne være betydelige.  

 
Vedtak: Uttalelse vedrørende rehabilitering med tilleggsforslag fra Einar Furnes ble vedtatt 

mot 1 stemme. Forbundsstyret ble gitt redaksjonell fullmakt.  
 
Vedtak: Uttalelse vedrørende Yngre med parkinson som peker tilbake til medlems 

undersøkelsen ble vedtatt med akklamasjon.  
 

Einar Furnes (Oslo/Akershus) fremmet følgende forslag relatert til uttalelsen om 
nevrolog: 
Omformulering av kulepunkt:”Ahus-modellen” må etableres ved alle  

  nevrologiske avdelinger over hele landet.  
 
Vedtak: Uttalelse vedrørende nevrolog med tilleggsforslag fra Einar Furnes ble vedtatt mot 2 

stemmer. Forbundsstyret ble gitt redaksjonell fullmakt. 
 
Landsmøtet ble avsluttet ved at tidligere forbundsleder Arnt Zimmerman takket møtelederen for en 
god jobb og takket delegatene i landsmøtet for et positivt og konstruktivt landsmøte. Han ga deretter 
ordet videre til styrets nestleder Heidi E. Bye som takket landsmøtet for tilliten og hevet landsmøtet 
2025  
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Vedtaksprotokoll  
Norges Parkinsonforbunds landsmøte   


24-25 mai 2025 
 
 
 
SAK 1  KONSTITUERING 
 
a)  Åpning og innledning ved forbundsleder 
 


Forbundsleder Arnt Zimmerman holdt åpningstale og åpnet Norges 
Parkinsonforbunds 28. landsmøte. Deretter ønsket han lykke til med 
landsmøteforhandlingene. 
 
Det ble holdt ett minutts stillhet for medlemmer som har gått bort.  
 
Det ble sendt videohilsener fra partiledere i Senterpartiet, Kristelig Folkeparti, 
Fremskrittspartiet samt fra helsepolitisk talsperson i Rødt.   
 
Landsmøtet ble avholdt med hjelp av delegasjonsappen SmartVote.  
 
Konsert ved Annabel Guaita ved åpning av landsmøtet lørdag morgen. På søndag 
startet møtet med “Dans for parkinson”!  
 


b)  Navneopprop 
 


Generalsekretær Kristin Ruud foretok et navneopprop 
 


  Det var 55 stemmeberettigede med til sammen 55 stemmer i salen. 
 
c)  Godkjenning av innkalling 
   
  Forbundsstyrets innstilling: Innkalling godkjennes. 
 
Vedtak:  Innkallingen enstemmig vedtatt. 


 
d)  Valg av møtesekretærer 
 
  Forbundsstyrets innstilling: Annette Skram Hansen og Rune Johansen. 
 
Vedtak:  Annette Skram Hansen og Rune Johansen ble enstemmig valgt. 
 
e)  Valg av møteleder(e) 
 
  Forbundsstyrets innstilling:   Rune Aale-Hansen 
 
Vedtak: Rune Aale-Hansen enstemmig valgt som møteleder. 
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f) Godkjenning av saksliste 
 


Forbundsstyrets innstilling: Forslag til saksliste vedtas. 
 


Vedtak:  Saksliste enstemmig vedtatt 
 
g)  Fastsetting av møtereglement 
 
  Møteleder gikk gjennom deler av møtereglementet. 


 
  Forbundsstyrets innstilling: Møtereglementet vedtas. 
 
Vedtak:  Møtereglementet enstemmig vedtatt 
 
h)  Fastsetting av valgreglement 
 


Møteleder redegjorde for deler av valgreglementet.    
 
  Forbundsstyrets innstilling: Valgreglementet vedtas. 
 
Vedtak:  Valgreglement enstemmig vedtatt. 
 
i)  Fastsetting av tidsplan 
 


Forbundsstyrets innstilling: Tidsplan vedtas 
 
Vedtak:  Tidsplan enstemmig vedtatt 
 
j)  Valg av protokollunderskrivere 
 
  Forbundsstyrets innstilling:  
 
  Protokollunderskrivere: 


Arnt Zimmermann (forbundsleder)   
Steffen Skolseg (Innlandet)   
Grethe Ingvartsen (Rogaland)    


   
Vedtak: Grethe Ingvartsen (Rogaland), Steffen Skolseg (Innlandet) og Arnt Zimmerman 


(forbundsleder) enstemmig valgt til å underskrive protokollen. 
 
k) Valg av redaksjonskomité for vedtekter 
 
  Forbundsstyrets innstilling:  
   
  Redaksjonskomité for vedtekter: 
  Arnt Zimmermann (Forbundsleder) 
  Signy Ropstad Aas (Agder) 
  Thorbjørn Akersveen (Trøndelag)     


Sekretær: Lisa Krokfoss Åldstedt (administrasjonen) 
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Vedtak: Arnt Zimmermann (forbundsleder), Signy Ropstad Aas (Agder), Thorbjørn 
Akersveen (Trøndelag), og sekretær Lisa Krokfoss Åldstedt (administrasjonen) 
enstemmig valgt. 


 
l) Valg av redaksjonskomité for arbeidsprogram 
 


Forbundsstyrets innstilling:  
 
Redaksjonskomité for arbeidsprogram og vedtekter: 
Heidi E Bye (Forbundsstyret) 
Robert Nes (Oslo /Akerhus) 
Arne Sivertsen (Vestland) 
Thor Arne Bellika (Finnmark)  
Sekretær: Sverre Nilsen (administrasjonen) 


 
Vedtak: Heidi E Bye (forbundsstyret), Robert Nes (Oslo/Akershus), Arne Sivertsen (Vestland), 


Thor Arne Bellika (Finnmark) og sekretær Sverre Nilsen (administrasjonen) 
enstemmig valgt. 


 
m) Valg av redaksjonskomité for uttalelser 
 
  Forbundsstyrets innstilling:  
   
  Redaksjonskomite for uttalelser: 
  Kari Brekke Arnesen (Forbundsstyret) 


Morten Gulbæk (Oslo og Akershus) 
Gunnar Frøyen (Møre og Romsdal) 
Kristin Ruud (generalsekretær) 
Sekretær: Katrine Rønning Larsson (administrasjonen) 
 


Vedtak: Kari Brekke Arnesen(forbundsstyret), Morten Gulbæk(Oslo og Akershus), Gunnar 
Frøyen (Møre og Romsdal), Kristin Ruud (generalsekretær) og sekretær Katrine 
Rønning Larsson ble enstemmig valgt. 


 
 


SAK 2  ÅRSBERETNINGER 
 


Generalsekretær Kristin Ruud innledet til årsberetningene for 2023 og 2024. 
 


a)  Årsberetning for 2023 
 
  Forbundsstyrets innstilling: NPFs årsberetning for 2023 vedtas. 
 
  Følgende tok ordet: Torbjørn Akersveen (Trøndelag), Generalsekretær Kristin Ruud


   
 
Torbjørn Akersveen (Trøndelag) fremmet følgende forslag.  
Årsberetningen vedtas med følgende tillegg:  
Årsberetningen for 2023 er omfattende og dekker for stor del det som har forbundet 
har jobbet med i 2023.  
Årsberetningen legger i for liten grad tilredte for en vurdering av måloppnåelse.  
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Presentasjonen av fremtidige Årsberetninger må i større grad harmoniseres med 
Arbeidsprogrammet slik at vurdering av aktiviteter og mål lettere kommer frem.  
Det er noen begreper som må avklares, informasjonsarbeid, kommunikasjonsarbeid 
m.fl. slik at det er den samme begrepsbruk i Årsberetningen og Arbeidsprogrammet.
     


 
Vedtak:  Forslaget ble vedtatt med 28 mot 20 stemmer.   
 
Vedtak: Årsberetning 2023 med tillegg fra Torbjørn Akersveen (Trøndelag) ble enstemmig 
vedtatt. 
 
b)  Årsberetning for 2024 
 
  Forbundsstyrets innstilling: NPF’s årsberetning for 2024 vedtas. 
 
Vedtak: Årsberetning enstemmig vedtatt 
 
 


SAK 3  REGNSKAP – REVISJONSBERETNING – BUDSJETT  
 
  Generalsekretær Kristin Ruud innledet. 
 
a)  Regnskap for 2023 
 
  Forbundsstyrets innstilling: Regnskapet for 2023 vedtas. 
 
  Følgende tok ordet: Thore Pettersen (Oslo og Akershus) og generalsekretær Kristin  
Ruud) 
 
Vedtak: Regnskapet for 2023 enstemmig vedtatt. 
 
b)  Revisors beretning for 2023 
 
  Forbundsstyrets innstilling: Revisors beretning for 2023 tas til etterretning. 
 
Vedtak: Revisors beretning for 2023 ble tatt til etterretning. 
 
c)  Regnskap for 2024 
 
  Forbundsstyrets innstilling: Regnskapet for 2024 vedtas. 
 
Vedtak: Regnskapet for 2024 enstemmig vedtatt. 
 
d)  Revisors beretning for 2024 
 
  Forbundsstyrets innstilling: Revisors beretning for 2024 tas til etterretning. 


 
Vedtak: Revisors beretning for 2024 ble tatt til etterretning. 
 
e)   Budsjett for 2026 og 2027 
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Forbundsstyrets innstilling: Forslag til rammebudsjett for 2026 og 2027 tas til 
orientering. Landsmøtet gir forbundsstyret fullmakt til å vedta endelig budsjett for 
2026 og 2027. 


 
  Generalsekretær Kristin Ruud innledet til budsjett for 2026 og 2027. 
 
Vedtak: Rammebudsjett for 2026 og 2027 ble tatt til orientering. Landsmøtet gir 


forbundsstyret fullmakt til å vedta endelig budsjett for 2026 og 2027.  
 


SAK 4  ARBEIDSPROGRAM 
 
  Nestleder i forbundsstyret Heidi E. Bye innledet. 
 


Forbundsstyrets innstilling: Arbeidsprogram 2025 – 2027 vedtas. Forbundsstyret gis 
 redaksjonell fullmakt til å ferdigstille dokumentet.  


 
Følgende tok ordet under saken: Torbjørn Akersveen (Trøndelag) Generalsekretær 


 Kristin Ruud, Einar Furnes (Oslo) Morten Gulbæk (Oslo) Tor Arne Bellika (Finnmark) 
 Jon Einar Værnes (Trøndelag) Sissel Slettjord (Agder) Heidi E Bye (forbundsstyret) 


 
Torbjørn Akersveen (Trøndelag) fremmet følgende forslag.  


 Styret med støtte av redaksjonskomiteen utarbeider et nytt forslag. Forslaget bør    
basere seg på de oppgaver/mål som er satt i det fremlagte forslaget.  


 
Vedtak: Forslaget ble avist mot 7 stemmer.  
 


Andre innkomne forslag ble overlevert redaksjonskomiteen.  
 


Redaksjonskomiteen la frem sin innstilling etter behandling av forslagene og de ble 
 votert over.  


 
Torbjørn Akersveen (Trøndelag) fremmet følgende forslag. 
Landsmøtet ber styret sette ned et utvalg som presenterer et forslag til endring av 


 arbeidsprogram 25-27 på, neste års lederkonferanse  
 
Vedtak : Forslaget ble videresendt redaksjonskomiteen og ble deretter trukket av  
  forslagsstiller før voteringen.  
 


Einar Furnes (Oslo) fremmet følgende forslag.  
Innenfor de føringer som arbeidsprogrammet gir, gis styret fullmakt til å konkretisere 


 og spesifisere nødvendige mål. 
 
 Vedtak : Forslaget ble videresendt redaksjonskomiteen og ble deretter trukket av  
  forslagsstiller før voteringen. 
 


Tor Arne Bellika (Finnmark) fremmet følgende forslag.  
Vi skal gjennom 2026 og 2027 forbedre målbarheten av målene i våre fremtidige 


 Arbeidsprogram både nasjonalt og lokalt ved å aktivt sette flere målbare og  
 etterprøvbare mål basert på bl.a. data fra de årlige brukerundersøkelsene og fra 
 Menon-undersøkelsen og fremtidig oppfølging av denne. 


 
Vedtak:  Forslaget ble videresendt Forbundsstyret.  
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Morten Gulbæk (Oslo/Akershus) fremmet følgende forslag til ny tekst under  


 innledningen til arbeidsprogrammet.  
 AMBISJON:  
 Norges Parkinsonforbund og alle fylkes- og lokallag har en tydelig ambisjon om å 
 arbeide målrettet og fokusert for å bidra til en bedre tilværelse for alle som har 
 Parkinson eller som er pårørende.  
  Vi skal være bevisste og ha en god balanse i forhold til å skape resultater - både i 
 nåtid/«i dag» og i fremtid/«i morgen».  
  VÅRE MÅLSETTINGER:  
 - Må defineres  
 - SMARTE mål  
 - Kan være kvalitative mål  
 - Kan være kvantitative mål  
  HVA VI GJØR:  
 Dette skal oppnås ved å:  
 - Tilby attraktive og relevante tilbud til våre medlemmer «i dag» innenfor  
 områdene:  
 - Kommunikasjon og informasjon  
 - Sosiale aktiviteter  
 - Fysisk trening  
 - Rehabilitering  
 - Opplæring, kurs, konferanser og opplysning  
 - (denne listen er ikke uttømmende, må videreutvikles)  
  - Være i front når det gjelder forskning og informasjonsformidling for å bidra til våre 
 medlemmer «i morgen»  
  HVORDAN VI GJØR DET:  
 - Vi skal være et trygt og aktivt felleskap  
 - Vi skal være imøtekommende og engasjerte  
 - Vi skal bry oss  
 - Vi skal formidle budskap på en lettfattelig og åpen måte  
 - Vi skal formidle relevant og god informasjon og bygge kompetanse  
  - Vi diskuterer på en åpen og engasjert måte  
 - Vi skal arbeide for å skape en inkluderende og åpen holdning til Parkinson  
 - Vi skal synes å være aktive og stille krav til beslutningstagere og politiske  
 myndigheter  
 HVEM VI ER:  
 - Unge  
 - Ikke så unge men litt gamle  
 - Gamle  
 - Er i en stor familie  
 - Er i en liten familie  
 - Litt påvirket av sykdommen  
 - Middels påvirket av sykdommen  
 - Mye påvirket av sykdommen  
 - Bor over hele landet, i alle fylker og kommuner – i alle lokalsamfunn, enten det er 
          stort eller lite  
  - Alle med alle ulike former for Parkinsons sykdom  
 - Alle med Atypisk parkinsonisme  
 - Alle pårørende  
  - Alle i styret og ansatte i Norges Parkinsonsforbund  
 - Alle frivillige i fylkes- og lokalforeninger  
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 Mulig også:  
 - Alle som bidrar med forskning og leter etter svar på gåten  
 - Alle som er med å finansiere vår virksomhet 


 
Vedtak:  Forslaget ble videresendt Forbundsstyret. 
 


Det ble votert over arbeidsprogrammet kapittel for kapittel. Deretter ble det votert 
 over arbeidsprogrammet som helhet.  


 
Vedtak: Arbeidsprogram 2025-2027 ble enstemmig vedtatt. Forbundsstyret ble gitt 


redaksjonell fullmakt til å ferdigstille dokumentet.  
 


SAK 5  INNSENDTE SAKER TIL LANDSMØTET 
 


a) Innsendt forslag fra Edgar Valdmanis (Oslo/Akershus) om økt samarbeid med 
øvrige aktører i Hjernehuset.   


 
Saken ble behandlet under sak 4: Arbeidsprogram for 2025 – 2027 og ansees 
innarbeidet i programmet.  


 
b) Innsendt forslag fra Edgar Valdmanis (Oslo/Akershus) om å følge opp egne vedtak 


om å jobbe mer målrettet mot pårørende og ParkinsonNet.  
 


Saken ble behandlet under sak 4: Arbeidsprogram for 2025 – 2027 og ansees  
 innarbeidet i programmet. 


   
c) Innsendt forslag fra Edgar Valdmanis om å jobbe mer aktivt mot de yngre/YOPD.   


 
Saken ble behandlet under sak 4: Arbeidsprogram 2025 – 2027 og ansees innarbeidet 


 i programmet. 
 


d) Innsendt sak fra Bergen og Omegn Parkinsonforening om endring av 
returkontingent.  


 
Saken ble behandlet under sak 9: Kontingenter og ble trukket av forslagsstiller.  


   
e) Innsendt sak fra Oslo Syd Parkinsonforening om fordeling av fokus og ressurser 


mellom forskning og medlemstilbud, - fremtid og nåtid. 
 


Saken ble behandlet under sak 4: Arbeidsprogram 2025 – 2027 og ansees som  
 innarbeidet i programmet. 


 
f) Innsendt sak fra Oslo Syd Parkinsonforening om økning av medlemsmassen som 


grunnlag for bedre tilbud til medlemmene og mer midler til forskning.  
       
Saken ble behandlet under sak 4: Arbeidsprogram 2025 – 2027 og ansees som  


 innarbeidet i programmet.   
 


g) Innsendt sak fra Vestland Parkinsonforening om sammensetning Fylkes - og 
lokalforeningens styre  


 
Saken ble behandlet under sak 6: Vedtektsendringer. 
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h) Innsendt sak fra Vestland Parkinsonforening om funksjonstid for styremedlemmer  


 
Saken ble behandlet under sak 6: Vedtektsendringer. 


 
i) Innsendt sak fra Vestland Parkinsonforening om Kompensasjon for styreverv  


 
Saken ble behandlet under sak 6: Vedtektsendringer.  


 
j) Innsendt sak fra Einar Furnes (Oslo/Akerhus) om valgkomiteen 


 
Saken ble behandlet under sak 6: Vedtektsendringer. 


 


SAK 6  VEDTEKTSENDRINGER 
 
  Forbundsleder Arnt Zimmerman innledet til saken.   
 


Forbundsstyrets innstilling: Forbundsstyrets forslag til nye vedtekter vedtas. 
 


  Følgende hadde ordet: Thorbjørn Akersveen (Trøndelag) Kari Steinsvik (Møre og 
   Romsdal, Kristin Ruud (Generalsekretær), Sissel Slettjord (Agder), Thore Pettersen 
   (Oslo/Akershus), Arne Sivertsen (Vestland), Kari Brekke Arnesen (forbundsstyret). 
     


Thorbjørn Akersveen, (Trøndelag) fremmet følgende forslag.  
§ 3.2.1 medlemskategorier – medlem, nærmeste pårørende, støttemedlem - disse 


 kategoriene har tale, forslag og stemmerett.  
§ 3.2.2 Bedriftsmedlem – bedrift som støtter organisasjonen. Bedriftsmedlemmer har 


 ikke tale- forslag og stemmerett.  
 
Vedtak: Forslaget ble trukket da det ikke var sendt inn på forhånd.  
 


Kari Steinsvik (Møre og Romsdal) fremmet følgende forslag.   
§ Æresmedlemskap: De er fullverdige medlemmer i NPF med demokratiske  


 rettigheter og kan ha tillitsverv. 
 


Vedtak: Forslaget ble trukket.  
 


Det ble foretatt en punktvis votering over forslagene i innstillingen og   
      tilleggsforslagene.    


 
Votering over endringsforslagene:  
§ 2.2 Formål - enstemmig vedtatt.   
§ 3.5 Æresmedlemskap - vedtatt mot 7 stemmer  
§ 4.1 Forbund – enstemmig vedtatt  
§ 4.2 Fylkesforeningen – vedtatt mot 1 stemme 
§ 4.3 Lokalforeningen – enstemmig vedtatt  
 
§ 7.1 Myndighet og innkalling – enstemmig vedtatt   
§ 7.2 Deltagelse og stemmerett – 2 forslag til endringer enstemmig vedtatt  
§ 7.3 Saksliste og endringer – 2 årsberetninger - vedtatt mot 2 stemmer  
§ 7.3 Saksliste og endringer – politisk plattform – vedtatt mot 16 stemmer  
§ 7.4.3 Valgkomiteen – vedtatt mot 1 stemme  
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§ 8.1 Sammensetning forbundsstyret – enstemmig vedtatt 
§ 9.3 Kompensasjon til fylkesstyrets medlemmer – vedtatt mot 1 stemme  
 
Kari Steinsvik (Møre og Romsdal) fremmet følgende forslag.    
§ 9.3. Saksliste og oppgaver fylkesforeningen  
Nyttkulepunkt.   
I år med landsmøte: Valg av delegater og varadelegater til Landsmøte.  
 


Vedtak: Vedtatt mot 3 stemmer  
 


§ 9.4.1 Fylkesstyret – forbundsstyrets forlag vedtatt mot 18 stemmer – Vestland sitt 
endrings forslag falt.  
§ 9.4.1 Fylkesstyret – stryke “likt” i tekst – vedtatt mot 5 stemmer 
§9.4.4 Delegater til landsmøtet - vedtatt mot i stemme  
 
Kari Steinsvik (Møre og Romsdal) fremmet følgende forslag.     
§ 9.4.4. Delegater til landsmøtet.     
Nytt kulepunkt: Årsmøte kan gi fullmakt til å supplere delegater/varadelegater til 


  landsmøte 
 
Vedtak: Forslag ikke vedtatt – mot 20 stemmer.  


 
§ 10.1 Sammensetning styret – forslaget ikke vedtatt  
§ 10.1 Sammensetning styret – forslag fra Vestland Parkinsonforening ikke vedtatt.  
§ 11.3 Saksliste og oppgaver lokalforening – vedtatt mot 5 stemmer  
§ 11.4.1 Valg lokalforening – forbundsstyrets forslag vedtatt mot 15 stemmer – 
Vestland Parkinsonforening sitt forslag falt. 
§ 11.4.4 Delegater til årsmøter - vedtatt mot 1 stemme  
§ 12.1 Lokalforeningen styre – forslag fra Forbundsstyret og Vestland 
Parkinsonforening oversendes redaksjonskomiteen.  
 
Redaksjonskomiteen fremmet følgende forslag til § 12.1  
Der lokale forhold gjør det nødvendig, kan lokalforeningers årsmøte bestemme at 
styret kan redusere antall styremedlemmer til minimum 3, med to vara. 
 


Vedtak: Forslag ikke vedtatt.  
 


§ 16.3 Eksklusjon av enkeltmedlemmer – vedtatt mot 6 stemmer   
§ 20 oppløsning - vedtatt mot 2 stemmer  
 
Kari Steinsvik (Møre og Romsdal) fremmet følgende forslag.     
§ 20 Oppløsning fylkesforeningen.      
Nytt forslag fylkesforeningen siste ledd: 


  Ved oppløsning tilfaller foreningens midler gjenværende foreninger. Hvis det ikke 
               er lokalforeninger, tilfaller midlene forbundet.  


 
Vedtak: Forslag ikke vedtatt – mot 39 stemmer.  


 
Vedtak: Vedtektene med de endringene som fremkommer ovenfor ble enstemmig vedtatt.  
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SAK 7  KOMPENSASJON TIL FORBUNDSSTYRETS MEDLEMMER 
 
  Forbundsstyrets innstilling:   


Kompensasjon til forbundsstyrets medlemmer per år for kommende   
 landsmøteperiode:  


• Leder:  1 G  


• Nestleder: 1/4 G  


• Styremedlem/fast møtende vara: 1/8 G  


• Vara: 1 500 kroner per møte 


  Følgende hadde ordet: Einar Furnes Oslo/Akershus, Kristin Ruud, Generalsekretær  
 


Einar Furnes (Oslo/Akershus) fremmet følgende forslag. 


• Leder:  1 G  


• Nestleder:  1/2 G  


• Styremedlem/fast møtende vara: 1/4 G  


Omforent forslag til vedtak: 


Kompensasjon til forbundsstyrets medlemmer per år for kommende   
 landsmøteperiode:  


• Leder:  1 G  


• Nestleder: 1/2 G  


• Styremedlem/fast møtende vara: 1/4 G  


• Vara: 1 500 kroner per møte 


Vedtak:  Omforent forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 


SAK 8  VALG 
  
  Valgkomiteen presenterte sin innstilling.  
 


Følgende hadde ordet: Tone Anita Lund (Valgkomiteen), Einar Klepaker  
 (Valgkomiteen) og Steinar Karlsen (Valgkomiteen) 


 
a)  Valg av forbundsleder 
 
  Valgkomiteens innstilling: Edgar Valdmanis Oslo/Akershus  
 
Vedtak:  Edgar Valdmanis valgt til forbundsleder ved akklamasjon. 
 
b)  Valg av nestleder 
 
  Valgkomiteens innstilling: Heidi E. Bye, Trøndelag  
 
Vedtak:  Heidi E. Bye valgt til nestleder ved akklamasjon. 
 
c)  Valg av fem styremedlemmer 
 
  Valgkomiteens innstilling: 
  Aage Jensen, Agder,  


Steffen Skolseg, Innlandet  
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Morgan Kittelsen, Telemark  
Kirsten Marie Rydland, Nordland    
Einar Furnes, Oslo/Akershus   


 
Vedtak  Valgt ved akklamasjon: 


Aage Jensen 
Steffen Skolseg 
Morgan Kittelsen  
Kirsten Rydland  
Einar Furnes 


 
d)  Valg av tre varamedlemmer 


 
Valgkomiteens innstilling: 
1. Vara Solveig Leite Austnes, Møre og Romsdal 
2. Vara Ove Vestheim, Vestland 
3. Vara Solveig Bekk, Innlandet    


 
Vedtak:  Valgt ved akklamasjon  


1. Vara Solveig Leie Austnes  
2. Vara Ove Vestheim 
3. Vara Solveig Bekk 


 
e)  Valg av revisor 
 
  Forbundsstyrets innstilling: Unic Revisjon AS 
 
Vedtak: Unic Revisjon valgt ved akklamasjon  
 
f)  Valg av valgkomité 
 
  Forbundsstyrets innstilling: 
   
  Leder: 
  Henning Strøm, Oslo/Akerhus  
 
  Medlemmer: 
  Eirik Hilland, Vestland  
  Kari Brekke Arnesen, Nordland  
  Varamedlem: 
  Brita Faaberg, Buskerud  
 
Vedtak:  Valgt ved akklamasjon: 


Leder: Henning Strøm  
  


Medlemmer:  
Eirik Hilland  
Kari Brekke Arnesen  


   Varamedlem:  
Brita Faaberg 


 


SAK 9  FASTSETTELSE AV KONTINGENT 
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  Forbundsstyrets innstilling:  


Sak 5b fra Bergen og Omegn Parkinsonforening når det gjelder returkontingent 
 støttes ikke.   


 
Kontingentsatsene i årene fremover fastsettes på grunnlag av konsumpris indeksen 


 foregående år. Basis for justeringene vil være kontingent satsene i 2025 som er nok 
 550,- for hovedmedlem og nok 350,- for støttemedlem/nærmeste pårørende.   


Formelt så beslutter forbundsstyret satsen på sitt møte i januar måned og beløpet 
 skal avrundes til nærmeste 5,- kr.  


Returkontingentene til fylkene økes også med konsumprisindeks avrundet til  
 nærmeste krone. Basis for beløp er returkontingent for 2025 som er nok 175 for 
 hovedmedlem og nok 100,- for pårørende/støttemedlem.    


  
Forbundsstyret fastsetter prisstrukturen for bedriftsmedlemskap.  


 
  Følgende tok ordet: Kristin Ruud (Generalsekretær) Einar Furnes (Oslo/Akerhus) Kari 
  Brekke Arnesen (forbundsstyret), Morgan Kittilsen (Telemark), Tone Musum  
  (Trøndelag), Thore Pettersen (Oslo/Akershus), Arne Sivertsen (Vestland)  
 


Forslag fra Bergen og Omegn Parkinsonforening ble trukket.  
 


Einar Furnes (Oslo/Akershus) fremmet følgende forslag. 
Kontingenten for hovedmedlem endres til nok 730,-.  


 
Vedtak: Forslaget fra forbundsstyret ble vedtatt mot 5 stemmer.  
 


Kontingentsatsene i årene fremover fastsettes på grunnlag av konsumpris indeksen 
 foregående år. Basis for justeringene vil være kontingent satsene i 2025 som er nok 
 550,- for hovedmedlem og nok 350,- for støttemedlem/nærmeste pårørende.   


Formelt så beslutter forbundsstyret satsen på sitt møte i januar måned og beløpet 
 skal avrundes til nærmeste 5,- kr.  


Returkontingentene til fylkene økes også med konsumprisindeks avrundet til  
 nærmeste krone. Basis for beløp er returkontingent for 2025 som er nok 175 for 
 hovedmedlem og nok 100,- for pårørende/støttemedlem.    


  
Forbundsstyret fastsetter prisstrukturen for bedriftsmedlemskap. 


 
SAK 10  UTTALELSER FRA LANDSMØTET 
 


Forbundsstyret la frem 4 uttalelser for landsmøtet. Temaene var rehabilitering,  
 pårørende, ventetid til nevrolog samt yngre med parkinson.  


  
Følgende tok ordet: Kristin Ruud (Generalsekretær) Einar Furnes (Oslo/Akershus), 


 Sissel Slettjord (Agder) 
 
Vedtak: Uttalelse vedrørende pårørende vedtatt med akklamasjon. Forbundsstyret ble gitt 


redaksjonell fullmakt.  
  
Einar Furnes (Oslo/Akershus) fremmet følgende forslag relatert til uttalelsen om 
rehabilitering: 







Landsmøte 2025 
Vedtaksprotokoll  


 


 
De samfunnsmessige besparelser ved å forlenge tiden med restarbeidsevne for 


  Parkinsonpasienter gjennom rehabilitering, kan være betydelige.   
  Parkinsonpasienter som er lengre i jobb, bil kunne øke produktiviteten i  
  samfunnet. De menneskelige trivselsfaktorer ved et forlenget arbeidsliv, vil også 
  kunne være betydelige.  


 
Vedtak: Uttalelse vedrørende rehabilitering med tilleggsforslag fra Einar Furnes ble vedtatt 


mot 1 stemme. Forbundsstyret ble gitt redaksjonell fullmakt.  
 
Vedtak: Uttalelse vedrørende Yngre med parkinson som peker tilbake til medlems 


undersøkelsen ble vedtatt med akklamasjon.  
 


Einar Furnes (Oslo/Akershus) fremmet følgende forslag relatert til uttalelsen om 
nevrolog: 
Omformulering av kulepunkt:”Ahus-modellen” må etableres ved alle  


  nevrologiske avdelinger over hele landet.  
 
Vedtak: Uttalelse vedrørende nevrolog med tilleggsforslag fra Einar Furnes ble vedtatt mot 2 


stemmer. Forbundsstyret ble gitt redaksjonell fullmakt. 
 
Landsmøtet ble avsluttet ved at tidligere forbundsleder Arnt Zimmerman takket møtelederen for en 
god jobb og takket delegatene i landsmøtet for et positivt og konstruktivt landsmøte. Han ga deretter 
ordet videre til styrets nestleder Heidi E. Bye som takket landsmøtet for tilliten og hevet landsmøtet 
2025  
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